
Referat ordinært styremøte FFU
Fredag 04. November 2022, kl. 16:15, rom: X

Fysisk fagutvalg

sak num Sakstittel O/V/D

O: Orienteringssak. V: Vedtakssak. D: Diskusjonssak.

55 2022 Godkjenning av innkalling V

Godkjent med tommel opp

56 202 Valg av ordstyrer og referent V

Rachel som ordstyrer og Mads som referent godkjennes med tommel opp

57 2022 Godkjenning av referat V

Godkjent med tommel opp

58 2022 Check-in og orienteringer O

Vi fikk kortlås på kontoret, leder og nestleder hadde gjennomgang av emne-
evalueringsskjema med UU. Major holdt dugnad for lillefy. Hendvendelser på
lesesalsplass, og det er plasser som ikke blir brukt. Leder vil gjerne ha facebook-
log in fikset. Flertallet vil ha kun en farge på genseren. Det opprettes poll på å
bestemme fargenx

Kaffeprislister er uten MVA. Skal byttes navn på dokumnetet. Vi har fått 8
kasser kaffe.

Snakka med Nigar om Fysikk I Origo, originalt planlagt i november. Da
skal det egentlig være FYI med Selda Ekiz, så det tenkes å flytte til Januar.
Kontakta MFU, de skal ha integralkonkuranse, skal bli på laplace en gang neste
semester. Hytteturen blir nok i STK emnet for nyeste FA programmet, da det
er nærmeste som alle har til felles.
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59 2022 Eksamensverksted D

Instituttet skal ha eksamensverksted i emnene FYS2160, FYS1120, MAT1120,
og FYS1100. Innkalt til møte med andre fagutvalg, de vil gjerne ha eksamens-
verksted de og for emnene: (FYS2160, FYS1120, MAT1120, FYS1100,Fys3110,AST2000,Ast2210).
Angående hvem som skal holde de, så virker ikke gruppelærere så problematisk.
Datoer 22-24 November. Kvantemek gruppelærer er engasjert. Nestleder kontak-
ter kvantemek, samt obsast. Standardløp verksted og prosjekt verksted separat
for AST2000 diskuteres, og er positivt mottatt. Universalt gavekort til 300 for
alle som stiller opp. Kjøp må gjøres etter 14 november. Vi stiller med Brus. Det
presiseres at de som er frivillig ikke må få gavekortene med en gang. Sander
bestiller gavekort.

53 202X Eventuelt O/V/D

FFU kontoret
Tidligere har alle som hatt bachelornøkkel hatt tilgang til FFU-kontoret. Nå har
Fysikkforeningen og FFU har begge to tilgang til kortlosen på FFU-kontoret. Et
argument mot at fysikkforeningen har tilgang er at eksessivt mange får tilgang
via fysikkforeningen. Sander tilbyr å dekorere FFU-kontoret med julepynt gitt
budsjett for dette. Vi har mista utgangen vår etter kl 24:00. Det vedtas at kun
FFU skal ha tilgang.

Kaffe i forelesninger
Vi har endelig kaffe. De som tar emner kan gjerne ta litt ansvar og ta med seg
en kanne. Diverse medlemmer tar litt løst ansvar.

Juleverksted
Instituttet ønsker å arrangere juleverksted, og vil gjerne at vi blir med.

møte med SFU
Leder og torsten var på møte med studentforeningen for farmasøytisk innova-
sjon. De vil gjerne inkludere fysikk et al. på internship ording som ble startet av
medisinsk. De trenger hjelp av oss for å vite hvilke bedrifter som er interessante.
Foreløpig forslag fra FFU er: Nav-IT, Sintef, Athea, Tieto every, DNV, NSM,

54 202X Møtekritikk O/V/D

check-out kl 17:00

Navn på referent
Mads S. Balto
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